
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 11. juni 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 777

Vil ministeren med henvisning til problemstillingen beskrevet i artiklen ”Som-

merhusejere truet af nok en dige-udsættelse” bragt i Sjællandske den 9. juni

2018 besvare følgende spørgsmål:

1) Er ministeren enig i, at det er rimeligt og hensigtsmæssigt, at klagenævnet

vælger at optage den konkrete klage med det forventelige resultat, at den

kommende vinter skal imødeses med et nyt frygtscenarium for de mange

lodsejere, og dette på grund af en enkel lodsejer? Slagelse Kommune har i

alle henseender arbejdet hurtigt og konstruktivt for at løse problemet, og det

er nu mere end fire år siden.

2) Vil ministeren drage omsorg for, at disse sagsprocedurer forenkles, såle-

des at store samfundsværdier ikke går tabt på grund af bureaukrati?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Villum

Christensen (LA).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Villum.Christensen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen

formand
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